
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2012 – Nr. 22. 

 

VRAGEN van de Stadspartij van de heer R.P. Prummel betreffende voortgang orga-

nisatie Groninger Forum, jaarverslag Stichting Groninger Forum en huur van het 

forumgebouw. 

(Binnengekomen: 20 maart 2012) 

 

 

De gemeenteraad heeft bij de vaststelling van de begroting 2011 bepaald, dat de 

nieuwe forumorganisatie eind 2011 gereed moest zijn. Het is nu bijna april 2012.  

In de gemeentebegroting is vanaf 2010 jaarlijks 2,5 miljoen euro voor het forum (de 

forumorganisatie) beschikbaar gesteld. De forumorganisatie zou gaan bestaan uit 

(delen van) het Groninger Museum, Bibliotheek Groningen, Groninger Archieven, 

GAVA, filmtheater Images, Volksuniversiteit Groningen, Debatcentrum Dwarsdiep.   

 

De Stadspartij stelde hierover vragen in april 2011. De Stadspartij stelt hierover na 

een jaar opnieuw vragen, in de hoop een wat duidelijker beeld van de situatie te 

krijgen. In ieder geval gaat de Stadspartij niet akkoord met een herhaling van de 

antwoorden uit april 2011.  

 

1. Hoever is de nieuwe forumorganisatie op dit moment gevorderd? 

2. De Stadspartij ziet gaarne het jaarverslag (voorzien van accountantsverklaring) 

tegemoet van de Stichting Groninger Forum van 2010 en indien mogelijk de 

voorlopige cijfers voor 2011. Kunt u ons de gevraagde uitgebreide financiële 

jaarverslagen doen toekomen? Wanneer deze jaarverslagen in pdf formaat 

beschikbaar zijn is dat prima.   

3. Met wie worden concreet gesprekken gevoerd (namen noemen) over de 

nieuwe forumorganisatie? 

4. Uit hoeveel formatieplaatsen zal deze nieuw te vormen organisatie bestaan en 

waar komen deze formatieplaatsen vandaan? Waar deze plekken vandaan 

komen is in april 2011 niet beantwoord.  

5. Is er nu al contact met de ondernemingsraden en de vakbonden geweest over 

eventuele rechten en contracten van mensen, die uit de diverse organisaties bij 

elkaar worden gebracht? 

6. Wat wordt de jaarlijkse begroting van deze nieuwe organisatie? 

7. Is er nu al sprake van een jaarlijks exploitatietekort en zo ja, hoe hoog is dat? 

(voor alle activiteiten). 

8. Hoeveel gaat jaarlijks de presentatie van de historische collectie van Stad en 

Lande kosten? Daar moet u nu wel een antwoord op weten. 
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Bij de behandeling van het rapport van de commissie Terlouw is er bij de Stadspartij 

nog één punt blijven liggen. Dit mag wat de Stadspartij betreft niet onvermeld blijven. 

Het gaat over het huurbedrag, dat is afgesproken te betalen voor het gebruik van het 

forumgebouw. Dit wordt in het rapport van de commissie Terlouw genoemd. De 

hierover door de Stadspartij gestelde vragen zijn volgens de Stadspartij nog niet, dan 

wel, nog niet naar tevredenheid beantwoord. 

 

Hierover stelt de Stadspartij daarom nogmaals de volgende vragen aan het 

College van BenW:    

 

9. Waarvoor wordt precies het bedrag van 900.000 euro per jaar betaald, zoals 

gemeld in het rapport van de commissie Terlouw (blz. 18)? 

10. Tussen welke partijen zijn deze (huur)afspraken gemaakt? 

11. Wanneer zijn deze huurafspraken gemaakt? 

12. Wilt u de raad een afschrift sturen van deze gemaakte afspraken? 

 
 


